
Van:
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht
Datum: zondag 12 juli 2020 21:21:57

Geachte Burgemeester en Raadsleden,
Ik heb al een aantal keren eerder schriftelijk ingesproken en doe dat nu op deze belangrijke
avond ook weer. Ik blijf bij mijn standpunt dat de weg open moet blijven. Zoals ik
begrepen heb, is dit door heel veel commissieleden op de laatste vergadering Fysiek
Domein ook gezegd. Ik ben daar heel erg blij mee dat het merendeel dit standpunt inneemt.
Daarmee geven ze aan dat ze aan de huidige en toekomstige bewoners van Maarssenbroek
denken voor een goed en veilig leefklimaat. Ik hoop dan ook dat de Raad de juiste
beslissing zal nemen.
Met vriendelijke groet,
Kelly Klunder

Graag zou ik dit openbaar geplaatst willen hebben.
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